
日期  ：  二零一四年七月三日 (星期四 )  

Date ： 3 July 2014 (Thursday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田區議會會議室  

Venue ： Sha Tin District Council Conference Room 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

發展及房屋委員會 Development and Housing Committee 

 

擴大會議通告 Notice of Enlarged Meeting 

1 .  《香港城市大學在馬鞍山白石興建學生宿舍的進度報告》  

Progress Report on the Hostel Construction Project of the City University of Hong Kong at Whitehead, Ma On Shan 

 

2. 《茅坪分區計劃大綱草圖編號 S / S T - M P / B》  

Draft Mau Ping Outline Zoning Plan No. S/ST-MP/B 

 

3 .  政府部門就上次會議所議事項的回覆  

Response of the Relevant Government Department to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

4 .  委員會轄下工作小組的更新成員名單  

Revised Member Lists of Working Groups under the Committee 

 

5 .  委員會轄下工作小組二零一四至二零一五年度工作計劃修訂及撥款申請  

2014/2015 Revised Work Plan and Funding Applications of a Working Group under the Committee 

 

6 .  容溟舟先生提問：馬鞍山區社區設施配套的規劃  

Question to be Raised by Mr YUNG Ming-chau, Michael on the Planning of Community Facilities in Ma On Shan 

 

 



7 .  黃宇翰先生提問：寮屋區問題  

Question to be Raised by Mr WONG Yue-hon on the Problem of Squatter Areas 

 

8 .  工作小組報告  

Reports of Working Groups 

 

9 .  沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin 

 

10. 沙田第 4 C 區美滿里及沙田第 4 D 區碧田街居者有其屋發展計劃項目命名  

Naming of Home Ownership Scheme Development Projects at Mei Mun Lane in Area 4C and Pik Tin Street in Area 4D, Sha Tin 

 

1 1 .  開支科 2 (地區改善工程 )的財政狀況及工程建議進度報告  

Financial Position of Expenditure Head 2 (District Improvement Works) and Progress Report on Proposed Works 

 

 

For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision of 

simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


